



Yao Wang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Data protection
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Yao Wang has been practicing law since 2019. Prior to joining Han Kun, Ms. Wang completed internships at the Office of the UN High Commissioner for Human Rights, as well as at the Beijing and Shanghai offices of Zhong Lun Law Firm. She later joined Zhong Lun Law Firm's Shanghai office in 2021 and practiced there for nearly five years. In addition, Ms. Wang has been seconded to a Fortune 500 commodities trading company, where she handled legal matters for its seven Chinese entities for nearly one year.

Ms. Wang focuses on cross-border and domestic mergers and acquisitions, foreign direct investment, data compliance, and corporate matters. She has advised numerous multinational companies on their investments, acquisitions and daily business operations in China, with clients spanning industries such as industrial manufacturing, healthcare, life sciences, automotive, energy, retail, fin-tech, and logistics. In addition, Ms. Wang is also focused on data protection, providing legal services in cybersecurity and personal information protection to many businesses, establishing data compliance systems for enterprises, and assisting them in navigating regulatory procedures for cross-border data transfers.

EDUCATION

Ms. Wang received an LL.B. degree from Jilin University School of Law in 2017, along with a minor Bachelor of Arts in English. In 2018, she obtained the DELF B2 diploma in French and was sponsored by the China Scholarship Council (CSC) to study in Switzerland. She then received an LL.M. in International and European Law from the University of Geneva School of Law in 2019, and an LL.M. degree from Renmin University of China Law School in 2021.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, French



王瑶

上海

业务领域

- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 数据保护
- 一般公司事务

工作经历

王瑶律师自 2019 年开始从事律师工作。在加入汉坤前，王瑶律师先后曾在联合国人权高级专员办事处、中伦律师事务所北京办公室、上海办公室实习，并于 2021 年加入中伦律师事务所上海办公室工作近 5 年。此外，王瑶律师还曾借调至从事大宗商品贸易的某财富 500 强公司，负责处理中国 7 家实体的法律事务近一年。

王瑶律师专注于跨境及境内并购、外商直接投资、数据合规及公司事务，曾为众多跨国公司在华投资并购以及日常经营提供法律服务，客户覆盖工业制造、医疗、生命科学、汽车、能源、零售、金融科技及物流等众多行业。此外，王瑶律师还专注于数据保护领域，为多家企业提供网络安全及个人信息保护方面的法律服务，为企业搭建数据合规体系，协助企业应对数据跨境传输监管程序。

教育背景

王瑶律师于 2017 年获得吉林大学法学学士学位、英文学士学位（辅修），2018 年取得法语 DELF B2 终身文凭，并于同年公派赴瑞士学习（CSC），2019 年取得日内瓦大学国际法与欧盟法硕士学位，2021 年取得中国人民大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文、法语